
25 July 2025 
 

Dear Members & PMSA’s licensees, 
亲爱的会员及PMSA 持牌人: 

 

Visit to “Geospatial Lab” 
参观 “地理空间实验室” 

 

19 August 2025 (Tuesday) 
2025 年 8 月 19 日 (星期二) 

 
The Chartered Institute of Housing Asian Pacific Branch (CIHAPB) has arranged the following visit: 
特许房屋经理学会亚太分会 (CIHAPB) 已安排以下参观活动: 

 

Date & Time 
日期及时间 

19 August 2025 (Tuesday) 15:30 – 17:.00 
2025 年 8 月 19 日 (星期二) 15:30 – 17:00 

Venue 
地点 

Geospatial Lab under the Development Bureau 
(Units 915-918, 9/F, Tower 1, Millennium City 1, 388 Kwun Tong Road, Kwun Tong, 
Kowloon) 
发展局辖下地理空间实验室 

(九龙观塘观塘道 388 号创纪之城 1 期 1 座 9 楼 915-918 室) 

Content 
講題簡介 

The Greater Bay Area Low-Altitude Economy Alliance and Smart City Alliance invite 
members of the CIHAPB to visit the Geospatial Lab to dovetail the Common Spatial 
Data Infrastructure Initiative for smart city development, and to showcase the latest 
innovations in smart city and low-altitude economy technology, foster industry 
collaboration and promote technological applications for smart cities and sustainable 
development. 
 
Programme Highlights: 
(1) Geospatial Lab Tour and Thematic Seminar 

Gain insights into how spatial data and mapping technologies support housing 
management, with expert-led guided tours and topic presentations. 

(2) Presentation on Achievements of Low-Altitude Economy Enterprises 
Demonstration of the technical application of building inspection and exterior 
wall cleaning on site. 

 
Through this event, participants will broaden their industry network, foster 
collaborative exchanges, and explore innovative ideas using spatial data that drive the 
development of low-altitude economy and smart cities. 



Content 
讲题简介 

大湾区低空经济联盟与智慧城市联盟邀请 CIHAPB 会员参观地理空间实验室，促

进公共空间数据信息基础的倡议与智慧城市发展的紧密衔接；展示智慧城市与

低空经济技术的最新创新成果、促进业界合作、并推动智慧城市与可持续发展

的技术应用。 

 
活动重点内容: 

(1) 地理空间实验室参观与专题讲座 

深入了解空间数据与地图技术如何支持房屋管理，由专家导览并进行主题

分享。 

(2) 低空经济企业的成果分享 

现场示范楼宇验测及外墙清洁的技术应用。 

 
透过是次活动，参加者将能够拓展业界人脉、促进合作交流，利用空间数据配

合低空经济，推动智慧城市发展的具体创新意念。 

Speakers 
主讲嘉宾 

The representative of Geospatial Lab and Enterprise Speaker 
地理空间实验室代表及企业讲者 

Programme 
流程 

15:20 Registration登记 

(Gathering Point:  Geospatial Lab, Units 915-918, 9/F, Tower 1, Millennium 
City 1, 388 Kwun Tong Road, Kwun Tong, Kowloon) 
(集合点:  九龙观塘观塘道 388 号创纪之城 1 期 1 座 9 楼 915-918 室地理

空间实验室) 

15:30 Start of the Visit 开始参观 

17:00 End of the Visit 参观完毕 

Language 
语言 

Cantonese 
广东话 

Fees 
费用 

CIH Member – Free of Charge CIH 会员免费参与  

PMSA’s Licensee – Free of Charge PMSA 持牌人免费参与  

Capacity 
名额 

40 Persons (Priority will be given to CIH Members and a proportion of enrolments will 
be reserved to PMSA’s licensees on a first-come, first-served basis.) 
40人 (CIH 会员优先、部分配额将预留给 PMSA 持牌人。报名先到先得。) 

CPD 
For CIH Member, 2 CPD units under “Professional Practice” will be achieved. 
CIH 会员可获持续专业发展2单元 (类别: 专业实务) 

 

 

This is an “Official” and “Core” activity related to “Professional 
Practices” under the CPD Scheme of the Property Management 
Services Authority.  Holders of Property Management Practitioner 
Licence may receive a maximum of 1 CPD hour by participating in 
the activity. 
此课程属物业管理业监管局「持续专业发展计划」下「核心」

内容范畴内有关专业实务的正式学习课程，物管人牌照持有人

可藉参与活动而获取最多1小时的认可持续专业发展时数。 

 
  



 
For enrolment, please scan the QR code or click “REGISTRATION 报名” to fill out the e-form or 

alternatively return the attached reply slip via email (apb@cih.org.hk) or fax ((852) 2356 7332) on or 
before 8 August 2025. 
如欲报名，请于 2025 年 8 月 8 日或之前 扫描 QR 代码或点击 “REGISTRATION 报名” 填写电子表

格，又或透过电邮 (apb@cih.org.hk) 或传真 ((852) 2356 7332) 将随附的回条交回。 

 
For enquiries, please contact CIHAPB Secretariat at (852) 2356 8680 or email 
apb@cih.org.hk. 
查询请致电 (852) 2356 8680 或电邮 apb@cih.org.hk 与分会秘书处联络。 

 

Chartered Institute of Housing Asian Pacific Branch 
特许房屋经理学会亚太分会 

 
 
 
 
 
 

位置图 
 
 

   

https://forms.office.com/r/458b1xmTDN?origin=lprLink
https://forms.office.com/r/458b1xmTDN?origin=lprLink
mailto:apb@cih.org.hk
mailto:apb@cih.org.hk


回 条 
(请于 2025 年 8 月 8 日前交回回条) 

 

参观 “地理空间实验室” 
 

2025 年 8 月 19 日 (星期二) 
 
 

致:  CIHAPB  (电邮 apb@cih.org.hk / 传真: (852) 2356 7332) 

 

会员資料 (请于适当  内加  号) 

 
称谓    先生  女士 

 

个人资料必须以身份证明文件为准： 

 
英文姓氏       英文名字       

 
中文全名       

 

所属机构  Chartered Institute of Housing Asian Pacific Branch (CIHAPB) 

  物业管理业监管局 (PMSA) (请将牌照副本电邮或传真至 CIHAPB) 

 

会员编号 (如有)             PMSA 牌照号码 (如有)      

   
手机号码              电邮地址         

 

 

 

会员签名              日期       

 

 
 
Remarks 
 
1. Both successful and unsuccessful enrolments will be replied by email in-between and after the 

enrolment deadline. 
不论报名成功与否，申请者将会在报名之后至截止日期之后通过电子邮件收到结果通知。 

 
2. You are welcome to contact CIHAPB Secretariat at (852) 2356 8680 for checking your registration. 
欢迎致电 ((852) 2356 8680) 分会秘书处查询报名情况。 

 
3. Enrolment reservations are subject to the final decision of the organizer. 
报名留位以主办单位最终决定为准。 

 


